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Behandling: 
 
Bård Flaarønning (Ap) foreslo pva Ap, SV, Sp, MDG: 
Flertallsmerknaden endres til: 
Bystyret støtter økt satsing på kvalitet i familiebarnehagesektoren. Koordinatoroppgaven må løses 
innen nåværende stab, uten å etablere en ny stilling. Det skal likevel brukes av avsatte midler til å 
heve kvaliteten i familiebarnehagesektoren. 
 
Anette Ljosdal Havmo (H) foreslo: 
Bystyret fastholder budsjettvedtak om tilskudd til avdelingsbaserte familiebarnehager 
 
Arne Byrkjeflot (R) fremmet følgende merknad pva R: 
Ordinære barnehager er et kvalitativt bedre tilbud enn familiebarnehager. Avdelingsbaserte 
familiebarnehager var et forsøk på å bedre dette ved å knytte familiebarnehagen til de ordinære 
barnehagene. Når konklusjonen nå er at dette er for arealkrevende, så må målet være å erstatte 
familiebarnehagene med ordinære barnehageplasser. 
 
Votering: 
Ved alternativ votering mellom innstillingen og Havmos forslag ble innstillingen vedtatt mot 36 
stemmer (13H, 13FrP, 3V, 3KrF, 3R, 1DEM) avgitt for Havmos forslag. 
PP sluttet seg til merknaden fra R, som dermed ble en mindretallsmerknad. 
 
 
VEDTAK: 
 
1. Bystyret vedtar, som en del av kommunens innsparingstiltak for 2009, å ikke benytte 300.000 

av de bevilgede 700.000 til ekstraordinært tilskudd til avdelingsbaserte familiebarnehager.  
2. Bystyret vedtar at innsparingen på kr. 300.000 videreføres i økonomiplanperioden. 
3. Bystyret slutter seg til rådmannens forslag til tiltak for å styrke kvalitet og stabilitet innenfor hele 

familiebarnehagesektoren. Det avsettes fra 2010 årlig kr. 400.000 av ekstrabevilgningen på kr. 
700.000 til dette formålet. 
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FLERTALLSMERKNAD – Ap, SV, Sp, MDG: 
Bystyret støtter økt satsing på kvalitet i familiebarnehagesektoren. Koordinatoroppgaven må løses 
innen nåværende stab, uten å etablere en ny stilling. Det skal likevel brukes av avsatte midler til å 
heve kvaliteten i familiebarnehagesektoren. 
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